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Številka: 900-20/2018-7 
Nova Gorica, 14. september 2018   
  
 

DODATNI ODGOVORI 
NA POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 

PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 
 
 
 
38. SEJA MESTNEGA SVETA, 26. julij 2018     
 
 
1. SVETNIK LUKA MANOJLOVIĆ je podal naslednjo pobudo:          

Še ena zelo pomembna zadeva. Želim, da mi odgovorite z imeni in priimki, ne 
anominizirano z nekimi oddelki, prostori in ne vem čim. Se pravi, prosil bi, da je 
pristojni z imenom, ker sem pač človek z imenom in priimkom hočem, da je tudi moj 
sogovornik človek z imenom in priimkom. 
 

Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji odgovor: Način podajanja 
odgovorov na svetniške pobude in vprašanja je v urejen v 22. členu Poslovnika Mestnega 
sveta Mestne občine Nova Gorica, ki med drugim določa, da odgovore na pobude in 
vprašanja svetnikov praviloma podajajo župan, direktor občinske uprave in predstojniki 
oddelkov občinske uprave. Pri odgovorih so tako običajno navedeni oddelki, ki odgovore 
pripravljajo, saj je velikokrat tako, da pri odgovoru sodeluje več uslužbencev posameznega 
oddelka (ali tudi uslužbenci iz dveh ali več oddelkov), odgovor pa poda vodja posameznega 
oddelka, kot tudi izhaja iz prej navedene določbe poslovnika. 
 
 
2. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je postavila naslednje vprašanje na prejeti odgovor:         

Podala sem pobudo za dograditev štirih učilnic v OŠ Šempas, za obnovo telovadnice 
in za odvodnjo. Hvala za odgovor. Rada bi pa vprašala, kako daleč smo s 
pridobivanjem služnosti za izgradnjo odvodnega kanala? Ker kar jaz vem, tam lastnik 
ni soglašal s to služnostjo, tako, da bi rada vedela, ali se je mogoče šlo po tem 
vprašanju kaj naprej? 
 

Projektna pisarna (UD) je posredovala naslednji odgovor: Za ureditev odvodnje meteornih 
vod širšega območja ob šolskem okolišu OŠ Šempas je izdelana projektna dokumnetacija. Za 
pridobitev gradbenega dovoljenja je potrebno pridobiti služnost, in sicer na zemljišču in po 
trasi, kjer je bila v preteklosti že umeščena komunalna infrastruktura. Z lastnikom zemljišča so 
potekali dogovor o ureditvi razmerja za pridobitev služnosti. Ker so bili dogovori neuspešni, je 
bil lastnici 7. 9. 2018 vročen dopis pred začetkom postopka o začetku prisilne služnosti.   
 
                                                                      

         PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                    Miran Ljucovič 

 




